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Írásbeli választ igényl ő kérdés

Dr. Kövér László ,
az Országgyű lés elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Úr !

A Házszabály 91 .§-a alapján írásbeli választ igényl ő kérdést kívánok benyújtani Dr. Réthelyi
Miklós nemzeti erőforrás miniszter úrhoz

„Kommunikációs hadjárat után valódi támadás ”
címmel.

Tisztelt Miniszter Úr!

Az elmúlt félévben egyre többször halljuk a Kormánytól, hogy a rokkantnyugdíj-rendsze r
átalakítását tervezi . A sajtóban naponta újabb cikkek, hírek jelennek meg : „Mi lesz a
rokkantnyugdíjasokkal?”, „A kormány félelmet kelt a fogyatékosokban”, "Százezrek életé t
fenyegeti a nyugdíjtisztogatás" .

Az első hírek arról szóltak, hogy nálunk milyen sok a rokkantnyugdíjas . Szép lassan kiderült, hog y
ez egy jól felépített kommunikációs stratégia. A számokkal való dobálózással csak el őkészítették a
terepet : megmagyarázták a közvéleménynek, hogy az OECD és egyéb átlagokhoz képest sokan
milyen vannak a rokkantak, majd csalóknak, ingyenél őknek állították be az érintetteket . A Nézőpont
Intézet márciusban már kimutatta : a magyarok többsége átalakítaná a rokkantnyugdíj azá s
rendszerét. Ezek után jöhetett a bejelentés . Később már nyíltan beszéltek, arról, hogy százezre s
méretekben akarnak emberek visszakényszeríteni a munka világába, akár annak árán is, hogy azo k
munka és ellátás nélkül maradnak .

A kormány hozzáállása egyszerű: ha sokan vannak, hát spóroljunk rajtuk . Ez a magatartá s
felháborító, a szociális érzékenység teljes hiányáról árulkodik, amellett, hogy ismé t
bebizonyosodott, hogy a kormány hazudott a választási programjában és nem védi meg sem a
nyugdíjakat, sem a fogyatékosokat .

Ma ott tartunk, hogy 220 ezer rokkantnyugdíjas felülvizsgálatát akarják megkezdeni már a
következő félévben.

A Széll Kálmán tervben szerepel, hogy » 2011 . július 1-ig a Nemzeti Erőforrás Minisztérium
koordinálásával megalkotjuk azokat a jogszabályokat és létrehozzuk azokat az intézményeket,
amelyek az új rokkanttá nyilvánítási rendszer alapjait jelentik.



Ehhez képest még semmilyen előterjesztést nem találunk a Palament asztalán, s őt tervezetet sem
találunk a kormányzati oldalakon .

Az egyik legnagyobb fogyatékos szervezet a hetekben emelte fel hangját, hogy a kormány
egyetlenegyszer sem egyeztetett az érintett szervezetekkel . A Mozgáskorlátozottak Egyesületeinek
Országos Szövetsége elnöke szerint elfogadhatatlannak tartják a fogyatékossággal él ők, hogy utóla g
értesülnek az őket érintő kormányzati intézkedésekről, így például a rokkantnyugdíjak tervezett
átalakításáról ,

Tisztelt Miniszter Úr !
- Mikor tudhatják meg az érintettek, hogy pontosan mire készül a kormány ?

Milyen szabályozás, eljárás és logika mentén fogják végrehajtani a többszázezer embe r
felülvizsgálatát ?

Mi lesz azokkal, akik ellátás nélkül maradnak ?

Várom megtisztel ő válaszát !

Budapest, 2011 . június 21 .

Tóth Csaba

országgyűlési képviselő
MSZP
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